
Fredericia  

Til TR og KS   

Dagsorden til TR-møde torsdag d.10.04.2025 

Afbud fra: Siska, Tanja, Thor 

 

Dagsorden: 

Tid: kl. 12.30 -15.00 

Sted: Kredskontoret 

1. Godkendelse af referat TR møde 13.3.25 

Referat:  

Den er godkendt uden yderligere bemærkninger.  

2. Generalforsamling 2025 Evaluering  

Referat: 

Generelt: 

- Indhold var relevant og vedkommende. 

- God afvikling. 

- God ide med at stille spørgsmål nede fra salen, så man 

ikke skal indtage talerstolen.  

- Stor tilfredhed omkring hvor mange medlemmer der 

mødte op til GF2025 – vi sætter stor pris på at med-

lemmerne meget gerne vil deltage. Et stærkt fælles-

skab. 

Mulige ændringer 

- Fortsætte med at lave tiltag hvor medlemmerne får 

bedre deltagelsesmuligheder.  

- Hvad gør vi ved frafald??? 

o Er der nogle overvejelser om hvordan vi kan 

minimere udgiften, når folk ikke kommer? 

o Man kunne evt. skrive hvad afbud gør.  

 

3. Kompetencefond Opsamling, herunder hvor mange ansøgninger der er sendt. 

Referat: 

Der er gennemgået status på kompetencefonden. Vær op-

mærksom ved sygdom, der skal det meldes ind, så man ikke 

har brugt sin uddannelse uden at komme afsted. Ellers har der 

været en runde med status på ansøgninger, der er et rigtigt 

fornuftigt antal ansøgninger. Det gælder både kommunalt og 

regionalt. Husk at selvom lederen ikke vil godkende en an-

søgning så anbefaler vi at søge, så denne viden tilgår kompe-

tencefonden. 

4. Ny forhåndsaftale løn skoleom-

rådet 

Orientering om aftalen, herunder kort om OK24 lønstigninger 

pr. 1.4.25 

 

Referat: 

Forhåndsaftalen er hurtigt gennemgået og der er pointererede 

3 ændringer: 

- Ændringer af hvordan erfaring tæller.  

- Fredericia tillægget stiger med 200 kroner.  



- Erfaring som børnehaveklasseleder tæller med på 

samme niveau som uuddannet lærer.  

 

Kort orientering omkring lønstigninger pr 1.4.2025 som følge 

af OK 24. 

5. Kvalitetsprogram Seneste sager fra BSU 

Referat: 

Udsat til en anden gang 

6. Skoleårets planlægning Seneste nyt 

Referat: 

Det var en runde fra alle steder. Det er helt tydeligt at perso-

naleomsætnignen er så stor at mange skoler stadig er nødt til 

at ansætte, selvom der i staretn af året var tegn på at der var 

overtallige. En vigtig viden at dele med sin ledelse. 

7. Budgetbesparelser i høring 5 millioner i besparelser på ledelse og administration, herun-

der videre forløb 

Referat: 

Udsat  

8. OK 26 medlemsdebat Orinetering fra OK konference og medlemsdebat i Fredericia 

Lærerkreds 

Debat omkring frit valgsordninger og sundhedsforsikring, skal 

det ind i OK26?? 

Referat: 

Vi tog hul på emnet omkring fleksibilitet/fritvalg 

- Der var gruppediskussioner omkring brugen eller mu-

lighederne i fritvalg. 

o Der er stor enighed om at de kollektive rettighe-

der er den rigtige vej der satset på. Vi skal væ-

re forsigtige med at udvide mulighederne om-

ring frit valg.  

o Der kan være nogle perspektiver på muligheder, 

men man skal være meget opmærksom på at 

man fatholder det fælles i en eller anden grad. 

- Emnet om sundhedsforsikringer drøftes næste gang. 

9. Fra sagsbehandleren Aktuelt emne fra sagsbehandlerens årshjul.  

Denne gang er det: Sygedagpenge og mulighedserklæring 

Referat: 

Mundtlig information, der sendes ikke en generel info på den-

ne, da det er interne arbejdsgange der informere om.  

10.Til og fra skolerne 

 

 

Referat:  

Der vedhæftes til referatet muligheden for at blive en del af de 

nye læringsplaner, som forsøg i skoleåret 25/26. 

11.Evt.  

Referat: 

Med venlig hilsen 

 

Per Breckling/Christian Ellekrog      


